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PROTOKÓŁ NR XVII.2020 

z przebiegu XVII sesji Rady Powiatu Zielonogórskiego 

w dniu 13 lutego 2020 r. 

 

 

XVII sesja Rady Powiatu odbyła się w sali konferencyjnej Starostwa 

Powiatowego w Zielonej Górze. 

W obradach sesji uczestniczyło 16 radnych (nieobecni usprawiedliwieni: 

Danuta Pyrtko, Ryszard Górnicki, Damian Wolski), co stanowi kworum zdolne 

do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności radnych stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu nr XVII.2020 . 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście. 

Lista obecności zaproszonych gości jest załącznikiem nr 2 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad 1. 

Edwin Łazicki, Przewodniczący Rady Powiatu Zielonogórskiego 

o godz. 1210 otworzył XVII sesję Rady Powiatu Zielonogórskiego witając 

wszystkich zgromadzonych.  

 

Ad 2. 

Radni wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji otrzymali porządek obrad 

oraz niezbędne materiały i projekty uchwał w ustawowych terminach. Zarząd 

przedstawiła autopoprawki do wieloletniej prognozy finansowej powiatu, zmian 

w budżecie i Strategii powiatu. 

Porządek obrad o poniższej treści Rada przyjęła jednogłośnie, „ZA”. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XVII Sesji Rady Powiatu. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Wręczenie nagród i stypendiów za osiągnięcia i wysokie wyniki sportowe. 

4. Przyjęcie Protokołu nr  XV.2019 i XVI.2019.    

5. Informacja Starosty o działaniach Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady o działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

7. Wnioski i zapytania Burmistrzów, Wójtów i Przewodniczących Rad Miast 

i Gmin. 

8. Informacja o interpelacjach i zapytaniach radnych oraz informacja 

o udzielonych odpowiedziach na interpelacje i zapytania. 

9. Wolne wnioski. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami w sprawie zmiany 

granic Gminy Świdnica naruszającej granice Powiatu Zielonogórskiego, 

(druk 123); 
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2) rozpatrzenia petycji w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego, (druk 

124); 

3) wieloletniej prognozy finansowej powiatu lata, (druk 127); 

4) zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok, (druk 126); 

5) zmiany w „Strategii Rozwoju Powiatu Zielonogórskiego na lata 2014-2022”, 

(druk 125); 

6) podjęcia partnerskiej współpracy pomiędzy Powiatem Zielonogórskim 

a Komitetem Wykonawczym ATU Gagauzji w Republice Mołdawii, (druk 

128); 

11. Odpowiedzi na wolne wnioski. 

12. Zamknięcie XVII Sesji Rady Powiatu. 

 

 

Ad 3. 

Przewodniczący Rady i Starosta wręczyli wybijającym się sportowcom 

nagrody i stypendia za osiągnięcia i wysokie wyniki sportowe w różnych 

dyscyplinach. 

 

Ad 4. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż Protokoły są dostępne na stronie 

internetowej BIP powiatu zielonogórskiego w zakładce Rada Powiatu, 

a papierowej wersji wyłożony przed sesją. Przypomniał również o możliwości 

wniesienia  uwag do projektu protokołu do biura rady przed dniem sesji.  

Protokoły XV.2019 i XVI.2019 poddane pod głosowanie Rada przyjęła 

jednogłośnie. 

 

Ad 5. 

Krzysztof Romankiewicz przedstawił informację uzupełniającą z działań 

Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

Adam Jaskulski spytał co z debatą drogową i jakie działania podejmuje 

zarząd w krytycznej sytuacji szpitala w Sulechowie. 

Jacek Gębicki zapytał do kiedy będzie obowiązywał zakaz wstępu do lasu 

w związku z ASF. 

Edward Szyjka oznajmił, iż w okolicach Sulechowa jest 36 tys. szt. 

trzody, a ASF to olbrzymie zagrożenie. 

Alicja Szułcik poruszyła sprawę niepokoju wśród hodowców z okolic 

Kargowej, a odbyło się tylko jedno spotkanie. Interwencje są tylko ze strony 

Wolsztyna. Rolnicy pozostawieni sami z problemami. Co z sanitarnymi 

odstrzałami dzików. Dodała, że w Siedlcu spotkania odbywają się co dwa 

tygodnie. 

Dariusz Wróblewski zasugerował powołanie wspólnego zespołu 

kryzysowego z Wolsztynem. 

Adam Jaskulski zauważył że powiat zielonogórski jest w czerwonej 

strefie, występują wysokie wymogi sanitarne, potrzebna jest chłodnia, w której 
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muszą czekać na weterynarza martwe zwierzęta, spływ odcieków. Są to wysokie 

koszty. 

Alicja Szubert podziękowała za wsparcie i zaangażowanie w WOŚP, 

szczególnie za przekazane przez radnych: Gabrielę Maciejewską, Czesława 

Hołołuba i Ireneusza Plechana. 

Krzysztof Romankiewicz odniósł się do poruszanych przez radnych 

spraw: 

- szpital ok. 4,3 mln. na minusie (amortyzacja 2,1-2,2 mln.), 

- zarząd podjął wiele działań – może uda się wyjść na prostą są oddziały, 

które przynoszą dochód, 

- w sprawie dróg będzie można powiedzieć więcej za tydzień, dwa, 

wszystkie gminy musza być równo traktowane, 

- zadania powiatowych zespołów zarzadzania kryzysowego, są określone 

w prawie, w przyszłym tygodniu zaplanowane jest spotkanie z łowczym 

wojewódzkim, należy przekonać wojewodę do intensyfikacji działań, ASF to 

zadanie powiatowego lekarza weterynarii, 

- spotkanie z hodowcami dopiero teraz, ponieważ nikt nie zgłaszał 

zapotrzebowania, to powiat był inicjatorem, 

- brak chłodni, brak koordynacji, rolnik jeśli znajdzie padłe zwierzę na 

swoim terenie, sam odpowiada za wdrożenie obowiązkowych procedur, a to jest 

bardzo kosztowne, 

- współpraca z powiatem wolsztyńskim możliwa, będą rozmowy. 

 

Ad 6. 

Przewodniczący Rady w okresie od 19 grudnia pełnił dyżury w biurze 

Rady, uczestniczył w posiedzeniach zarządu. Spotykał się również z 

samorządowcami z naszego powiatu, Był z wizytami w powiatowych 

placówkach oświatowych, w OSP w Kijach. 

Wziął udział uroczystościach powiatowych, m. in. w spotkaniach opłatkowo-

noworocznych w Sulechowie i Trzebiechowie, w uroczystym otwarciu Sali 

gimnastyczne w Leśniowie Wielkim oraz w spotkaniu z burmistrzami i wójtami. 

Uczestniczył w debacie drogowej w sprawie stanu dróg w Gminie Zabór, którą 

zorganizowała Radna Gabriela Maciejewska. W debacie uczestniczyli m. in.  

członkowie Zarządu Powiatu Zielonogórskiego, Wójt Gminy Zabór, radni Rady 

Gminy Zabór, dyrektor PZZD, Nadleśniczy Nadleśnictwa Przytok, gminni 

urzędnicy.  

Oboje Wiceprzewodniczący Rady uczestniczyli w spotkaniu opłatkowym w 

komendzie Policji. 

Wiceprzewodniczący Czesław Hołołub wziął udział w policyjnej  naradzie 

rocznej  

 

Informacja o zgłaszaniu kandydatur została wysłana do wszystkich szefów 

klubów, niestety nie ma odpowiedzi. 
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Ad 7. 

 bezprzedmiotowy 

 

Ad 8. 

 W bieżącym okresie międzysesyjnym nie wpłynęła żadna interpelacja i 

ani zapytanie.  

  

Ad 9. 

 bezprzedmiotowy. 

 

Ad 10. 

 

Radni zapoznali się ze wszystkimi projektami, autopoprawkami. Komisje 

pozytywnie zaopiniowały.  

 

1) Ewa Seremak przedstawiła harmonogram spotkań z mieszkańcami gminy 

Świdnica. 

Uchwałę Nr XVII.124.2020 w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia 

konsultacji z mieszkańcami w sprawie zmiany granic Gminy Świdnica 

naruszającej granice Powiatu Zielonogórskiego radni przyjęli 

jednogłośnie. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECI

W 

WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard nieobecny 

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria    

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta nieobecna 
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14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz nieobecny 

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

19)  ZAWADA Beata Kazimiera nie głosowała 

  

2) Przewodniczący Rady przypomniał, iż Komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji przygotowała opinię. 

Uchwała Nr XVII.124.2020 w sprawie rozpatrzenia petycji w zakresie 

zmiany przepisów prawa miejscowego została przyjęta jednogłośnie. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECI

W 

WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard nieobecny 

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria    

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta nieobecna 

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz nieobecny 

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   
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19)  ZAWADA Beata Kazimiera nie głosowała 

  

3) Skarbnik omówiła zmiany i autopoprawki. 

Uchwała Nr XVII.126.2020 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej powiatu przyjęta jednogłośnie. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECI

W 

WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard nieobecny 

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria    

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta nieobecna 

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz nieobecny 

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

19)  ZAWADA Beata Kazimiera nie głosowała 

  

4) Skarbnik przedstawiła projekt i przygotowane przez zarząd autopoprawki. 

Adam Jaskulski spytał czy Gmina Świdnica przekazała 50 tys. zł na 

chodnik i 200 tys. na projekt techniczny. 

Skarbnik odpowiedziała, iż nie przekazano, zostanie przekazany 

rzeczywisty koszt. 
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Uchwałę Nr XVII.127.2020 w sprawie w zmiany uchwały budżetowej na 

2020 rok Rada przyjęła jednogłośnie. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECI

W 

WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard nieobecny 

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria    

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta nieobecna 

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz nieobecny 

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

19)  ZAWADA Beata Kazimiera nie głosowała 

 

5) Ewa Seremak wyjaśniła, że zmiany w strategii wynikają z budżetu. 

Uchwałę Nr XVII.128.2020 w sprawie zmiany w „Strategii Rozwoju 

Powiatu Zielonogórskiego na lata 2014-2022” Rada przyjęła 

jednogłośnie.  

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECI

W 

WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   
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2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard nieobecny 

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty X   

9)  LOCH Leokadia Maria    

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta nieobecna 

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz nieobecny 

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy X   

19)  ZAWADA Beata Kazimiera nie głosowała 

 

6) Adam Jaskulski zapytał o korzyści wypływające z nawiązania 

współpracy. 

Roman Bajor poprosił o wyjaśnienie słowa ”współpraca”, kto zainicjował 

współpracę, czy nie można znaleźć bliższych terenów. 

Krzysztof Romankiewicz odpowiedział, że niedawno to polskie 

samorządy zabiegały o współpracę z niemieckimi czy francuskimi 

samorządami. Umowa Gagauzją została podpisana w 2009 r. i to właśnie 

ona wystąpiła z propozycją. Niestety jakoś zamarło i teraz ponownie 

nawiązali kontakt, jest wstępny plan na lata 2020-2022. 

Uchwałę Nr XVII.129.2020 w sprawie podjęcia partnerskiej współpracy 

pomiędzy Powiatem Zielonogórskim a Komitetem Wykonawczym ATU 

Gagauzji w Republice Mołdawii  Rada przyjęła jednogłośnie. 

 

Lp. nazwisko i imiona ZA PRZECI

W 

WSTRZYMAŁ 

SIĘ 

1)  ANDRASIAK Mirosław X   



 9 

2)  BAJOR Roman Piotr X   

3)  CYGAN Marian X   

4)  CYGAŃSKI Tadeusz Ryszard X   

5)  GĘBICKI Jacek X   

6)  GÓRNICKI Ryszard nieobecny 

7)  HOŁOŁUB Czesław X   

8)  JASKULSKI Adam Konstanty nie głosował 

9)  LOCH Leokadia Maria    

10)  ŁAZICKI Edwin X   

11)  MACIEJEWSKA Gabriela Maria X   

12)  PLECHAN Ireneusz Henryk X   

13)  PYRTKO  Danuta nieobecna 

14)  SZUBERT Aleksandra Sylwia X   

15)  SZUŁCIK Alicja X   

16)  SZYJKA Edward X   

17)  WOLSKI Damian Mariusz nieobecny 

18)  WRÓBLEWSKI Dariusz Jerzy   X 

19)  ZAWADA Beata Kazimiera nie głosowała 

  

 

Ad 11. 

bezprzedmiotowy. 

 

Ad 12. 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XVII Sesji Rady Powiatu 

Zielonogórskiego o godz. 1405. 

 

 

 

 

Protokolant       Przewodniczący 

              Rady Powiatu Zielonogórskiego 

         Jolanta Drygas     

                  Edwin Łazicki 

 


